
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 13. marts 2017 stillet følgende 

spørgsmål nr. 651 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 651:  
”Ministeren bedes oplyse, om antallet af alvorlige hændelser og fejl er steget i 
Region Hovedstadens vagtlægefunktion siden aftalen med de alment praktiserende 
læger blev afløst af 1813-akuttelefonen.” 

 

Svar: 

Ministeriet har til brug for min besvarelse anmodet om bidrag fra Region Hovedsta-

den, Danske Regioner og Styrelsen for Patientsikkerhed. Jeg vil på den baggrund be-

svare spørgsmålet snarest efter, at bidraget er modtaget, og forventer at kunne gøre 

dette ultimo april 2017. 

 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

 

Karen Ellemann      /      Zoheeb Iqbal 
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